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با ایجاد دو قطبی «باحجاب» و «بیحجاب» دشمن برنده و ما بازنده میشویم| آنها که با بیحیایی فیلمهای خودشان را

انتشار میدهند باید مجازات شوند.

عرصه امر و نهی فقط مربوط به حجاب نیست؛ 

عبدالکریم عابدینی، نماینده ولی فقیه در استان قزوین در دیدار جمعی از فعالان امر به معروف و نهی از منکر در حوزه عفاف
و حجاب بر ضرورت پرهیز از ایجاد دو قطبی «باحجاب» و «بیحجاب» تأکید کرد.

به گزارش اسپادانا خبر، او گفت:

اگر دو قطبی درست شود دشمن برنده و ما بازنده میشویم پس نباید اجازه دهیم دو قطبی ایجاد شود، ببینیم تعداد با حجابها
و حتی بدحجابها نسبت به آنهایی که بیحیایی میکنند چقدر است، هر چقدر بیاییم این بیحجابها را برجسته کنیم آنها

خوشحال میشوند و گویا ما هم داریم اشاعه فحشا میکنیم.

امام جمعه قزوین با بیان اینکه باید با بدحجابی که در پی اشاعه فحشا نیست «با احترام» و «دلسوزانه» رفتار شود گفت:

آن کسانی که از روی ناآگاهی و یا مسائل خانوادگی بدحجاب و بیحجاب هستند باید با آنها رفتار با احترام و دلسوزانه داشت،
به آنها تذکر داد، آنها را برای تغییر رفتار تشویق کرد و به آنها احترام گذاشت. باید این قبیل افراد را با احترام به راه حجاب
دعوت کرد. آنهایی که برای مثال از خودشان فیلم میگیرند و با بیحیایی این فیلمها را انتشار میدهند، اینها همان «یُحِبُّونَ

أَنْ تَشِیعَ الْفَاحِشَةُ» هستند که قانون باید محکم با آنها برخورد کند و مجازات شوند اما آنها که نمیفهمند احتیاج به محبت
دارند و باید جذبشان کرد، باید بدانیم که اکثریت جزو همین دسته دوم هستند. این مسائل خیلی ظریف هستند و باید دقت کنیم.

ما نباید کاری کنیم که این بدنامیها و بیحجابیها به گونهای وانمود کنند که همه خوبیها نادیده گرفته میشود، اینها در
روحیات ما هم مؤثر است. ه

وی ادامه داد:

ما باید با ایمان و اعتقاد کار کنیم، روی ایمان و اعتقاد مردم هم باید حساب کنیم، مردم بیدین نیستند، بسیاری از همان
بیحجابها و بدحجابها در شبهای احیا هم حضور دارند، اشک میریزند، قرآن بر سر میگیرند، ما باید این فرصت را قدر

بدانیم، نباید همه اینها را نادیده بگیریم و زیر پا بگذاریم. خداوند به پیامبر (ص) میفرماید اگر درشت خو و سنگدل باشی همه
از دور تو پراکنده میشوند، اگر میخواهید دور شما آدمهایی جمع شوند و حتی خانواده خانمهای بدحجاب هم بیایند از شما

تشکر کنند بگویند شما باعث شدید بچه ما سر راه آمد، اگر بخواهیم این اتفاق بیفتد باید روش مهربانانه رسول اکرم (ص) و
مدارا کردن آن حضرت را به کار بگیریم، نسبت به آنهایی هم که در اشاعه فحشا گستاخی میکنند هم دستگاه قضا باید اشدّ

رفتار را داشته باشد چون آنجا دیگر جای مهربانی نیست.
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امام جمعه قزوین گفت:

باید بدانیم عرصه امر و نهی فقط مربوط به حجاب نیست، وقتی مردم میشنوند یک کسانی اموالشان را به غارت بردهاند،
الان هم دارند دوندگی میکنند که صلاحیتشان را برای نمایندگی مجلس به دست بیاورند که از این به بعد از موضع قدرت

بتوانند راحتتر دزدی کنند، ما اگر آنجا امر و نهی نکنیم که نمیشود، همه اینها را باید با هم داشته باشیم. اگر این گونه باشد
کاریکاتوری میشود، یعنی برخی چیزها را برجسته کردهایم و به برخی چیزها اهمیت ندادهایم بنابراین امر به معروف و نهی از

منکر شامل مبارزه با فساد هم هست، مبارزه با نفاق هم هست، مبارزه با تفرقهافکنان هم هست، مبارزه با همه بدیها هم
هست، یکی از جاها هم عفاف و حجاب است. باید هر جا به اندازهای که عقل، منطق و حکمت اقتضا میکند کار کنیم.

[1] حجاببرچسب ها: 
[2] حوزه علمیه

[3] حقوق شهروندی
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